
 
 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

01 липня 2022 року                              м. Полтава                                           № 10 

 

Головуючий: Кудацький Олександр Миколайович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Корнієнко Людмила Василівна – заступник голови постійної комісії, 

Величко Ольга Володимирівна – секретар постійної комісії; Виноград Михайло 

Васильович, Гранчак Наталія Степанівна, Ждан Вячеслав Миколайович, 

Середа Максим Володимирович, Фещенко Олег Володимирович – члени 

постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 8 осіб. Присутні – 8 осіб. Засідання є правомочним. 

 

 

Запрошені та присутні:  

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

голова обласної ради 

Бойко 

Віктор Володимирович 

головний лікар комунального підприємства 

«Полтавський обласний санаторій для дітей з 

порушенням опорно-рухового апарату 

Полтавської обласної ради» 

 

Дмитренко  

Володимир Павлович 

виконуючий обов’язки директора ПОКП 

«Полтавафарм» 

 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

 

начальник Управління майном обласної ради 

 

Корень 

Дмитро Миколайович 

виконуючий обов’язки головного лікаря КП 

«Полтавський обласний клінічний шкірно-

венерологічний диспансер Полтавської 

обласної ради»  
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Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату 

обласної ради 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови обласної ради 

Лисак  

Віктор Петрович 

 

 

директор Департаменту охорони здоров'я 

Полтавської обласної військової 

адміністрації 

Лунін 

Дмитро Сергійович 

начальник Полтавської обласної військової  

адміністрації 

 

Людвов 

Андрій Віталійович 

виконувач обов’язків директора КППОР 

«Полтавафармація» 

 

Паутова 

Тетяна Олександрівна 

 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

Рижеченко 

Катерина Сергіївна 

 

заступник голови Полтавської обласної 

військової  адміністрації 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

заступник голови обласної ради 

Синенко 

Людмила Анатоліївна 

 

директор Комунального закладу освіти 

Полтавський базовий медичний фаховий 

коледж Полтавської обласної ради 

 

Синявська 

Тамара Григорівна  

начальник відділу юридичного  забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Скрипников 

Петро Миколайович 

 

головний лікар комунального підприємства 

«Полтавський обласний центр стоматології – 

стоматологічна клінічна поліклініка» 

Полтавської обласної ради 

 

Слободян 

Олександр Олександрович 

перший заступник директора Департаменту 

будівництва, містобудування та архітектури 

Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

Цегельник 

Сергій Іванович 

директор Полтавського казенного 

експериментального протезно-

ортопедичного підприємства  
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Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував взяти його за основу. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання: 

1. Про розгляд проєкту рішення «Про звіт голови обласної ради за період з                  

27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року», 

2. Про річні звіти керівників установ та закладів охорони здоров’я, що 

знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ і міст 

області, про виконання показників ефективності використання спільного майна, 

а також майнового стану установ та закладів за 2021 рік, 

3. Про звернення Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної 

військової адміністрації стосовно виділення додаткових коштів по поточних та 

капітальних видатках для забезпечення сталого функціонування системи 

охорони здоров’я, 

4. Про вирішення питання подальшого використання майна Лубенського 

відділення КП «Полтавський обласний клінічний шкірно-венерологічний 

диспансер Полтавської обласної ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Підтримати пропозицію голови постійної комісії щодо включення питань 

до порядку денного засідання комісії. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, запропонував затвердити порядок 

денний в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про розгляд проєкту рішення «Про звіт голови обласної ради за період з                  

27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 

2. Про проєкт рішення Полтавської обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 14 липня 2017 року № 521 “Про ліквідацію 

Полтавського обласного центру медико-соціальної експертизи”». 

3. Про проєкт рішення Полтавської обласної ради «Про внесення змін та 

доповнень до Комплексної програми соціального захисту населення 

Полтавської області на 2021 – 2025 роки». 

4. Про звіт головного лікаря комунального підприємства «Полтавський 

обласний центр стоматології – стоматологічна клінічна поліклініка Полтавської 
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обласної ради» Скрипникова Петра Миколайовича та продовження дії 

трудового контракту. 

5. Про звіт директора Комунального закладу освіти Полтавський базовий 

медичний фаховий коледж Полтавської обласної ради Синенко Олени 

Анатоліївни та продовження дії трудового контракту. 

6. Про передачу до комунальної власності Кременчуцької міської 

територіальної громади нерухомого та рухомого майна зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, яке обліковується 

на балансі комунального підприємства «Полтавський обласний санаторій для 

дітей з порушенням опорно-рухового апарату Полтавської обласної ради» та 

розташовується за адресою м. Кременчук вул. Івана Приходька, 110. 

7.  Про приймання-передачу майна спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області (в частині медичної галузі). 

8. Про звернення ректора закладу вищої освіти, депутата Полтавської 

обласної ради Вячеслава Ждана стосовно продажу без аукціону приміщень 

комунального підприємства «Полтавський обласний клінічний 

протитуберкульозний диспансер Полтавської обласної ради», розташованих за 

адресою м. Полтава, вул. Короленка, 3. 

9. Про річні звіти керівників установ та закладів соціального захисту 

населення , що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ і міст області, про виконання показників ефективності використання 

спільного майна, а також майнового стану установ та закладів за 2021 рік. 

10. Про звернення директора комунального некомерційного підприємства 

«Гадяцька міська лікарня Гадяцької міської ради» стосовно сприяння у 

виділенні коштів на реалізацію проєкту «Капітальний ремонт 

(термомодернізація) головного корпусу КНП «Гадяцька міська лікарня». 

11. Про звернення директора Полтавського казенного експериментального 

протезно-ортопедичного підприємства стосовно сприяння вирішенню питань 

діяльності підприємства (надання гуманітарної допомоги). 

12. Про діяльності КППОР "Полтавафармація" та ПОКП «Полтавафарм». 

13. Про виділення коштів для проведення ремонтних робіт у КП 

"Обласний заклад з надання психіатричної допомоги Полтавської обласної 

ради". 

14. Про річні звіти керівників установ та закладів охорони здоров’я, що 

знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ і міст 

області, про виконання показників ефективності використання спільного майна, 

а також майнового стану установ та закладів за 2021 рік. 

15. Про звернення Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної 

військової адміністрації стосовно виділення додаткових коштів по поточних та 

капітальних видатках для забезпечення сталого функціонування системи 

охорони здоров’я.  
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16. Про вирішення питання подальшого використання майна Лубенського 

відділення КП «Полтавський обласний клінічний шкірно-венерологічний 

диспансер Полтавської обласної ради». 

17. Різне. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні постійної 

комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді питань 

порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про звіт голови обласної ради за 

період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, ознайомив присутніх з основними 

тезами звіту за період з  27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник  Полтавської обласної військової адміністрації, 

поінформував присутніх про загальний стан справ в соціально-економічному 

розвитку Полтавської області, виконання обласного бюджету, організацію 

надання медичної допомоги, соціального захисту населення, надання 

гуманітарної допомоги внутрішньо переміщеним особам та інші актуальні 

питання життєдіяльності області. 

 

Гранчак Н.С., член постійної комісії, порушила питання збільшення коштів 

для надання депутатами обласної ради допомоги малозахищеним громадянам, 

які проживають на території Полтавської області в рамках Програми розвитку 

місцевого самоврядування в Полтавській області на 2021–2023 роки. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, порушив питання соціальної 

справедливості при оплаті праці різним категоріям громадян та передачі 

продуктів з продуктового резерву міста. Ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови обласної ради Біленького О.Ю. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про розгляд проєкту 

рішення «Про звіт голови обласної ради за період з  27 листопада 2020 року по 

31 грудня 2021 року». 

3. Доручити виконавчому апарату обласної ради підготувати зміни до 

пункту 3.7 Програми розвитку місцевого самоврядування в Полтавській області 

на 2021–2023 роки в частині збільшення планового обсягу фінансування на 

2022 рік на 8400,0 тис. грн. 
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4. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації при 

внесенні змін до показників обласного бюджету на 2022 рік передбачити 

відповідні видатки. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення Полтавської обласної ради «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 14 липня 2017 року № 521 “Про ліквідацію 

Полтавського обласного центру медико-соціальної експертизи”». 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації, ознайомив присутніх з проєктом рішення 

обласної ради. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 14 липня 2017 року № 521 “Про ліквідацію 

Полтавського обласного центру медико-соціальної експертизи”». 

 

3. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення Полтавської обласної ради «Про внесення 

змін та доповнень до Комплексної програми соціального захисту населення 

Полтавської області на 2021–2025 роки». 

Корнієнко Л.В., директор Департаменту соціального захисту Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформувала присутніх щодо необхідності 

внесення змін та доповнень до Комплексної програми соціального захисту 

населення Полтавської області, які спрямовані на підвищення соціального 

захисту Захисників та Захисниць України, щорічної допомоги сім’ям з дітьми 

до 18 років, одноразової виплати членам сімей загиблих (померлих) Захисників 

та Захисниць України, санаторно-курортного лікування тощо. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, який 

вніс пропозицію збільшити на 20 000,0 тис. грн на фінансування виплат 

одноразової грошової допомоги членам сімей загиблих (померлих) Захисників 

та Захисниць України. 

Гранчак Н.С., член постійної комісії, порушила питання будівництва житла 

для внутрішньо переміщених осіб, принципу його розподілу. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати.
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту соціального захисту населення 

Полтавської обласної військової адміністрації Корнієнко Л.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін та 

доповнень до Комплексної програми соціального захисту населення 

Полтавської області на 2021–2025 роки». 

3.  Збільшити  у 2022 році на 20 000,0 тис. грн суму коштів на виплату 

одноразової грошової допомоги членам сімей загиблих (померлих) Захисників 

та Захисниць України. 

4. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації при 

внесенні змін до показників обласного бюджету на 2022 рік передбачити 

відповідні видатки. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про звіт головного лікаря комунального підприємства 

«Полтавський обласний центр стоматології – стоматологічна клінічна 

поліклініка Полтавської обласної ради» Скрипникова Петра Миколайовича та 

продовження дії трудового контракту. 

Скрипников П. М., головний лікар комунального підприємства 

«Полтавський обласний центр стоматології – стоматологічна клінічна 

поліклініка Полтавської обласної ради», ознайомив присутніх з основними 

показниками діяльності підприємства, його фінансовим та матеріальним станом 

та перспективами подальшої роботи медичного закладу. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації, вніс пропозицію продовжити дію трудового 

контракту з головним лікарем комунального підприємства «Полтавський 

обласний центр стоматології – стоматологічна клінічна поліклініка Полтавської 

обласної ради» Скрипниковим Петром Миколайовичем терміном на 3 (три) 

роки. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звіт головного лікаря комунального підприємства «Полтавський 

обласний центр стоматології – стоматологічна клінічна поліклініка Полтавської 

обласної ради» Скрипникова Петра Миколайовича взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній раді продовжити дію трудового 

контракту з Скрипниковим Петром Миколайовичем – головним лікарем 

комунального підприємства «Полтавський обласний центр стоматології – 

стоматологічна клінічна поліклініка Полтавської обласної ради» строком на 3 

(три) роки. 
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5. СЛУХАЛИ: Про звіт директора Комунального закладу освіти Полтавський 

базовий медичний фаховий коледж Полтавської обласної ради Синенко Олени 

Анатоліївни та продовження дії трудового контракту. 

Синенко О.А., директор Комунального закладу освіти Полтавський 

базовий медичний фаховий коледж Полтавської обласної ради, ознайомила 

присутніх з основними показниками діяльності закладу освіти, його 

фінансовим та матеріальним станом та перспективами подальшої роботи. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації, вніс пропозицію продовжити дію трудового 

контракту з директором Комунального закладу освіти Полтавський базовий 

медичний фаховий коледж Полтавської обласної ради Синенко Оленою 

Анатоліївною терміном на 3 (три) роки. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звіт директора Комунального закладу освіти Полтавський базовий 

медичний фаховий коледж Полтавської обласної ради Синенко Олени 

Анатоліївни взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній раді продовжити дію трудового 

контракту з Синенко Оленою Анатоліївною – директором Комунального 

закладу освіти Полтавський базовий медичний фаховий коледж Полтавської 

обласної ради строком на 3 (три) роки. 

 
6. СЛУХАЛИ: Про передачу до комунальної власності Кременчуцької міської 
територіальної громади нерухомого та рухомого майна зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, яке обліковується 
на балансі комунального підприємства «Полтавський обласний санаторій для 
дітей з порушенням опорно-рухового апарату Полтавської обласної ради» та 
розташовується за адресою м. Кременчук вул. Івана Приходька, 110. 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував присутніх по суті питання 

порядку денного. 

ВИСТУПИЛИ:  

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, Лисак В.П., 

директор Департаменту охорони здоров’я обласної військової адміністрації, 

Бойко В.В., головний лікар комунального підприємства «Полтавський обласний 

санаторій для дітей з порушенням опорно-рухового апарату Полтавської 

обласної ради», поінформували про стан майна зазначеного у листі та 

перспективи його використання в майбутньому. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П., начальника Управління майном 

обласної ради Коморної Л.Ф., головного лікаря комунального підприємства 

«Полтавський обласний санаторій для дітей з порушенням опорно-рухового 

апарату Полтавської обласної ради» Бойка В.В. взяти до відома. 

2. Підтримати передачу до комунальної власності Кременчуцької міської 

територіальної громади нерухомого та рухомого майна зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області, яке обліковується 

на балансі комунального підприємства «Полтавський обласний санаторій для 

дітей з порушенням опорно-рухового апарату Полтавської обласної ради» та 

розташовується за адресою м. Кременчук вул. Івана Приходька, 110.  

 

7. СЛУХАЛИ: Про приймання-передачу майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області (в частині медичної 

галузі). 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, Лисак В.П., 

директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної військової 

адміністрації  поінформували присутніх по суті питання порядку денного. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Середа М.В., член постійної комісії обласної ради, поставив уточнюючі 

питання стосовно передачі автомобілів швидкої допомоги та повідомив, що 

автомобілі швидкої допомоги, які отримували лікарні міста Кременчука, були 

вилучені для військових потреб. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформації директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П.,  начальника Управління майном 

обласної ради Коморної Л.Ф., взяти до відома. 

2. Погодити безоплатну передачу зі спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області автомобілів: 

- CITROEN JUMPER державний № ВІ 2483 СА з балансу Комунального 

підприємства «Об’єднане автогосподарство закладів та установ охорони 

здоров’я Полтавської області Полтавської обласної ради» у комунальну 

власність Козельщинської селищної ради; 

- CITROEN JUMPER державний № ВІ 2346 СА з балансу Комунального 

підприємства «Об’єднане автогосподарство закладів та установ охорони 

здоров’я Полтавської області Полтавської обласної ради» у комунальну 

власність Новооржицької селищної ради. 
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8. СЛУХАЛИ: Про звернення ректора закладу вищої освіти, депутата 

Полтавської обласної ради Вячеслава Ждана стосовно продажу без аукціону 

приміщень комунального підприємства «Полтавський обласний клінічний 

протитуберкульозний диспансер Полтавської обласної ради», розташованих за 

адресою м. Полтава, вул. Короленка, 3. 

Ждан В.М., член постійної комісії, повідомив, що при розгляді цього 

питання у нього виникає конфлікт інтересів ,який він врегульовує шляхом 

самостійного публічного оголошення (заява додається) та поінформував 

присутніх по суті питання порядку денного. 

ВИСТУПИЛИ:  

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, надала 

роз’яснення стосовно варіантів використання зазначених приміщень. 

Величко О.В., секретар постійної комісії, задала уточнюючі питання 

стосовно порушеного питання. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію ректора закладу вищої освіти Полтавського державного 

медичного університету, депутата Полтавської обласної ради  Ждана В.М. та 

начальника Управління майном обласної ради Коморної Л.Ф., взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту охорони здоров’я обласної військової 

адміністрації спільно з Управлінням майном обласної ради визначитись 

стосовно подальшого використання приміщень комунального підприємства 

«Полтавський обласний клінічний протитуберкульозний диспансер 

Полтавської обласної ради», розташованих за адресою м. Полтава,                          

вул. Короленка, 3.  

 

9. СЛУХАЛИ: Про річні звіти керівників установ та закладів соціального 

захисту населення , що знаходяться у спільній власності територіальних громад 

сіл, селищ і міст області, про виконання показників ефективності використання 

спільного майна, а також майнового стану установ та закладів за 2021 рік. 

Корнієнко Л.В., директор Департаменту соціального захисту Полтавської 

обласної військової адміністрації, ознайомила присутніх з основними 

показниками діяльності установ та закладів соціального захисту населення, що 

знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ і міст 

області. Повідомила, що за час військового стану значно зросла кількість 

громадян, які звертаються для визначення місця перебування у інтернатних 

закладах. Так з 24 лютого 2022 року прийнято додатково 112 громадян. 

Наголосила на необхідності підготовки закладів до будь-якого розвитку подій, 

а саме придбання медикаментів, перев’язувальних матеріалів, твердого палива 

та ін.  

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту соціального захисту населення 

Полтавскої обласної військової адміністрації Корнієнко Л.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації при 

внесенні змін до показників обласного бюджету на 2022 рік передбачити 

Департаменту соціального захисту населення Полтавскої обласної військової 

адміністрації додаткові видатки на забезпечення діяльності інтернатних 

установ в сумі 5009,8 тис. грн, а саме: медикаменти та перев’язувальні 

матеріали, паливно-мастильні матеріали, придбання будівельних матеріалів, 

проведення заготівель твердих видів палива на опалювальний період 2022–2023 

років.   

10. СЛУХАЛИ: Про звернення директора комунального некомерційного 

підприємства «Гадяцька міська лікарня Гадяцької міської ради» стосовно 

сприяння у виділенні коштів на реалізацію проєкту «Капітальний ремонт 

(термомодернізація) головного корпусу КНП «Гадяцька міська лікарня». 

ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

повідомив, що на даний час у міському бюджеті міста Гадяч є 34 млн. грн, але 

гроші на ремонт лікарні не виділяються. Також поінформував, що даний 

медичний заклад включено до переліку об’єктів, на які з державного бюджету 

буде виділено відповідну субвенцію на термомодернізацію у процентному 

співвідношенні 50/50. 

Середа М.В., член постійної комісії, який повідомив про необхідність 

розпочати роботи по капітальному ремонту закладу. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П. взяти до відома. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про звернення директора Полтавського казенного 

експериментального протезно-ортопедичного підприємства стосовно сприяння 

вирішенню питань діяльності підприємства (надання гуманітарної допомоги). 

Цегельник С.І., директор Полтавського казенного експериментального 

протезно-ортопедичного підприємства, поінформував членів по суті 

порушеного питання.  

ВИСТУПИЛИ:  

Лемешко О.М., перший заступник голови обласної ради, повідомив, що 

відвідував дане підприємства та мав змогу ознайомитись з його роботою, 

переконавшись, що з повномасштабною агресією Російської Федерації 

підприємство має неабиякий попит на засоби реабілітації та протезування, вніс 

пропозицію підтримати звернення підприємства. 



 

 
12 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Полтавського казенного експериментального 

протезно-ортопедичного підприємства Цегельника С.І. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

розглянути питання виділення коштів з обласного бюджету                                    

в сумі 853, 512 тис. грн на придбання обладнання для Полтавського казенного 

експериментального протезно-ортопедичного підприємства. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про діяльності КППОР "Полтавафармація" та ПОКП 

"Полтавафарм". 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 

комісії з історією створення та роботи ПОКП "Полтавафарм" звернув увагу на 

юридичні аспекти діяльності підприємства. Повідомив, про потребу у  

4-5 аптеках, які будуть постачати наркотичні та психотропні препарати до 

лікувальних закладів області. Висловив думку про те, що питання ПОКП 

"Полтавафарм" потрібно закривати та розпочати процедуру його ліквідації.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Виноград М.В., член постійної комісії, повідомив, що лікарняні заклади 

вже налагодили систему постачання наркотичних та психотропних препаратів 

самостійно. 

Середа М.В., член постійної комісії, повідомив, що у Кременчуці 

налагоджена робота по забезпеченню наркотичними та психотропними 

препаратами лікарняних закладів міста та поцікавився наявністю бізнес-плану 

підприємства. 

Людвов А.В., виконуючий обов’язки КППОР "Полтавафармація" 

поінформував членів комісії про особливості роботи підприємства. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

висловив думки стосовно управління рядом комунальних підприємств. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, поставив на голосування 

пропозицію члена постійної комісії Середи М.В. стосовно надання постійній 

комісії бізнес-плану  КППОР "Полтавафармація" та запропонував визначитись і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 5. 

Пропозиція не набрала достатньої кількості голосів. 
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Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 3. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію виконуючого обов’язки директора КППОР 

«Полтавафармація» А. Людвова взяти до відома. 

2. Управлінню майном обласної ради на наступному засіданні постійної 

комісії обласної ради з питань охорони здоров’я та соціального захисту 

населення надати юридичне обґрунтування  щодо подальшої діяльності КППОР 

"Полтавафармація". 

 

13. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів для проведення ремонтних робіт у КП 

"Обласний заклад з надання психіатричної допомоги Полтавської обласної 

ради". 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував присутніх по суті питання. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації при 

внесенні змін до показників обласного бюджету на 2022 рік передбачити кошти 

Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної військової адміністрації  

на проведення ремонтних робіт у КП "Обласний заклад з надання 

психіатричної допомоги Полтавської обласної ради"» в сумі 3612,0 тис. грн на 

придбання будівельних матеріалів та 857,0 тис. грн на придбання меблів. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про річні звіти керівників установ та закладів охорони 

здоров’я, що знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ і міст області, про виконання показників ефективності використання 

спільного майна, а також майнового стану установ та закладів за 2021 рік. 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної 

військової адміністрації, поінформував присутніх про основні показники 

діяльності установ та закладів охорони здоров’я , що знаходяться у спільній 

власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П. про річні звіти керівників 

установ та закладів охорони здоров’я, що знаходяться у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області, про виконання показників 

ефективності використання спільного майна, а також майнового стану установ 

та закладів за 2021 рік взяти до відома. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про звернення Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації стосовно виділення додаткових коштів по 

поточних та капітальних видатках для забезпечення сталого функціонування 

системи охорони здоров’я.  

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної 

військової адміністрації, поінформував присутніх про основні напрямки 

використання додаткових коштів. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П. взяти до відома. 

2. Підтримати пропозиції Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації стосовно виділення додаткових коштів по 

поточних та капітальних видатках для забезпечення сталого функціонування 

системи охорони здоров’я. 

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації при 

внесенні змін до показників обласного бюджету на 2022 рік передбачити 

додатково кошти по галузі «Охорона здоров’я» в сумі 131 800,0 тис. грн по 

поточних видатках та 30 267,0 тис. грн по капітальних видатках. 

4. Рекомендувати Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної 

військової адміністрації підготувати зміни до обласної Програми розвитку та 

підтримки комунальних закладів охорони здоров’я Полтавської обласної ради 

на 2022 рік та внести їх на розгляд найближчої сесії обласної ради. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про вирішення питання подальшого використання майна 

Лубенського відділення КП «Полтавський обласний клінічний шкірно-

венерологічний диспансер Полтавської обласної ради». 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я Полтавської обласної 

військової адміністрації, ознайомив присутніх з необхідністю передачі майна 

Лубенського відділення КП «Полтавський обласний клінічний шкірно-

венерологічний диспансер Полтавської обласної ради» до комунальної власності 

Лубенської міської ради.  
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ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, 

висловив пропозицію щодо можливості продажу майна Лубенського відділення 

КП «Полтавський обласний клінічний шкірно-венерологічний диспансер 

Полтавської обласної ради» та в подальшому будь-яке майно спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ та міст Полтавської області, яке не 

використовується за призначенням, виставляти на продаж. У разі якщо 

покупець на таке майно не знаходиться ‒ безоплатно передавати його або 

передавати без зміни його цільового призначення до комунальної власності 

громад області.  

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я Полтавської 

обласної військової адміністрації Лисака В.П. взяти до відома. 

2. Управлінню майном обласної ради отримати додаткову інформацію від 

Лубенської міської ради стосовно подальшого використання майна 

Лубенського відділення КП «Полтавський обласний клінічний шкірно-

венерологічний диспансер Полтавської обласної ради» у разі його передачі до 

комунальної власності Лубенської територіальної громади. 

 

17. Різне. 

Фещенко О.В., член постійної комісії, порушив питання внесення змін до 

переліку документів, які необхідні для отримання матеріальної допомоги, яка 

надається депутатами обласної ради.  

ВИСТУПИЛИ: 

Паутова Т.О., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, надала роз’яснення стосовно порушеного 

питання.  

 

 

 

Голова постійної комісії     Олександр КУДАЦЬКИЙ 

 

 

Секретар постійної комісії     Ольга ВЕЛИЧКО 


